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P R O T O K Ó Ł Nr XXXII/2016 

z obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 20 grudnia 2016 roku  

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
 30

. 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 12 radnych, co stanowi 80 % ustawowego składu Rady. 

 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska  

Radca Prawny – Rafał Hanusiak 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański  

Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych i Narkomani – Barbara Gradowicz  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacja Radnego Jacka Roguta.  

6. Interpelacje Radnego Pawła Pydy.  

7. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

8. Opinia Komisji Rewizyjnej. 

9. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

10. Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

11. Uchwała Nr 185/XXXII/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, 

Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

12. Uchwała Nr 186/XXXII/2016 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

13. Uchwała Nr 187/XXXII/2016 w sprawie Programu poprawy infrastruktury rodzinnych ogrodów 

działkowych położonych na terenie Gminy Blachownia w latach 2017 – 2020. 

14. Uchwała Nr 188/XXXII/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                             

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 

15. Uchwała Nr 189/XXXII/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017 rok. 

16. Uchwała Nr 190/XXXII/2016 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez 

Gminę Blachownia do Związku Komunalnego ds. Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie 

kanalizacji sanitarnej sieci ulicznej. 

17. Uchwała Nr 191/XXXII/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016. 

18. Uchwała Nr 192/XXXII/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2016. 

19. Uchwała Nr 193/XXXII/2016 w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2017. 
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20. Uchwała Nr 194/XXXII/2016 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 

2017. 

21. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XXXII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, Infrastruktury, 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Programu poprawy infrastruktury rodzinnych ogrodów działkowych 

położonych na terenie Gminy Blachownia w latach 2017 – 2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2017 rok 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 

rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez Gminę 

Blachownia do Związku Komunalnego ds. Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie kanalizacji 

sanitarnej sieci ulicznej.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2016. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2017: 

- przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z autopoprawką Burmistrza 

Blachowni, 

- odczytanie opinii komisji Rady w sprawie projektu uchwały budżetowej 

wraz ze zmianami. 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej, 

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 

- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2017. 

19. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad XXXII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XXXII Sesji przywitała 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów 

„przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  
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Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech prosi o usprawiedliwienie na posiedzeniu 

Komisji w dniu 30.11.2016 r. nieobecności Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Pawła Pydy. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie na posiedzeniu Komisji w dniu 

15.12.2016 r. Radnej Beaty Matuszewskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 12.12.2016 r. – Radnego Cezarego Osińskiego, Radnego Sebastiana Cierpiała 

i Radnej Beaty Matuszewskiej oraz na posiedzeniu w dniu 19.12.2016 roku Radnej Beaty 

Matuszewskiej i Radnej Ireny Popczyk. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk prosiła o usprawiedliwienie na dzisiejszej sesji Radnej 

Katarzyny Boryckiej, Radnej Beaty Matuszewskiej i Radnej Ireny Popczyk. 

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji nr XXXI/2016 z dnia 28 listopada 2016 roku został przyjęty jednogłośnie 

 – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Marek Kułakowski (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków).  

Radny Cezary Osiński (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacje stanowią załącznik do protokołu). 

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu. 

 

Ad pkt. 7. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że poza bieżącą pracą uczestniczyła 

w posiedzeniach Rady i uroczystościach organizowanych na terenie naszej Gminy: 

1. 3 grudnia br. brała udział w trzeciej edycji Turnieju PROGRESS CUP, który odbył się w hali 

sportowej OSiR. 

2. W dniu 18 grudnia uczestniczyła w Zarządzie Koła nr 4 Polskiego Związku Wędkarskiego 

w Blachowni. 

3. 19 grudnia na zaproszenie Pani dyrektor, pracowników i przedszkolaków Publicznego 

Przedszkola Nr 2 oglądała zaprezentowane przez dzieci jasełka. W tym dniu brała również 

udział w Debacie Środowiskowej poświęconej Prawom Człowieka pt.: „Każdy człowiek rodzi 

się taki sam”, która odbyły się w Gimnazjum im. J. Korczaka. 

4. Uczestniczyła w Spotkaniach Opłatkowych: 3 grudnia w Kole Gospodyń Wiejskich, 10 grudnia 

w Kole Emerytów i Rencistów w Blachowni, 11 grudnia w Kole Pszczelarzy w Blachowni, 

13 grudnia w Towarzystwie Przyjaciół i Miłośników Blachowni, 14 grudnia w Uniwersytetu III 
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Wieku, 16 grudnia w Stowarzyszeniu Abstynenckim Familia i 20 grudnia w Gminnym Klubie 

Środowiskowym. 

 

Ad pkt. 8 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Marek Kułakowski w imieniu mieszkańców bloku przy ul. 16 Stycznia 2 prosił o przycięcie 

drzew (starych topoli). 

 

Radny Paweł Pyda złożył interpelacje w sprawie: 

1. Oznakowania skrzyżowania ul. Słonecznej i ul. Rolniczej (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

2. Odśnieżania ulicy Malinowej i Słonecznej Rolniczej (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie zakwalifikowania w całości ulicy Sadowej 

do jednej kategorii dróg (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Henryk Kania prosił o interwencje w Starostwie Powiatowym w Częstochowie w sprawie 

poprawy odśnieżania dróg powiatowych. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Poprawy nawierzchni ul. Partyzantów od strony skrzyżowania z ulicą 1 Maja. Na wjeździe 

znajduje się duże zagłębienie, które podczas opadów zapełnia się wodą utrudniając 

przejście. 

2. Wykonania przejścia dla pieszych na ulicy Cmentarnej (na wysokości cmentarza) 

w celu poprawy bezpieczeństwa pieszych. 

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

 

Uchwała Nr 185/XXXII/2016 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Budżetu, 

Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa została podjęta 

jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 186/XXXII/2016 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Blachowni została podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 

0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie Programu poprawy infrastruktury rodzinnych ogrodów działkowych położonych na terenie 

Gminy Blachownia w latach 2017 – 2020. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Uchwała Nr 187/XXXII/2016 w sprawie Programu poprawy infrastruktury rodzinnych ogrodów 

działkowych położonych na terenie Gminy Blachownia w latach 2017 – 2020 została podjęta 

jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2017 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał jak przedstawia się wynagrodzenie członków Komisji ds. Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomani w stosunku do roku poprzedniego? 

Pełnomocnik Burmistrza Blachowni ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomani Barbara Gradowicz poinformowała, że wynagrodzenie pełnomocnika 

w stosunku do roku poprzedniego zmniejszyło się. W poprzednim roku pełnomocnik otrzymywał 

wynagrodzenie miesięczne na podstawie jednej umowy 800 zł, a na podstawie drugiej 220 zł. W tym 

roku otrzymywał będzie 950 zł miesięcznie i będzie zwarta jedna umowa.  

Wynagrodzenia członków Komisji nie uległy zmianie są tej samej wysokości, co w roku poprzednim. 

Miesięcznie 220 zł plus 50 zł za przeprowadzenie dwóch kontroli w miesiącu.  

Do wynagrodzeń dochodzą pochodne od wynagrodzenia (koszty pracodawcy).  

 

Uchwała Nr 188/XXXII/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok została podjęta jednogłośnie 12 głosów 

„za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 189/XXXII/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017 rok została podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 

0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez Gminę Blachownia do Związku 

Komunalnego ds. Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie kanalizacji sanitarnej sieci ulicznej. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 190/XXXII/2016 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez Gminę 

Blachownia do Związku Komunalnego ds. Wodociągów i Kanalizacji w Częstochowie kanalizacji 

sanitarnej sieci ulicznej została podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 

0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 191/XXXII/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016 została podjęta 

jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 192/XXXII/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2016 została podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 

0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2017: 

- Przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z autopoprawką Burmistrza Blachowni. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że budżet został przedstawiony 

na posiedzeniach Komisji Stałych wszystkie zmiany były omawiane na bieżąco. Budżet na rok 

2017 jest budżetem rekordowym. Dochody Gminy sięgają około 6 mln. zł.. Wydatki Gminy 

wynoszą około 59 mln. zł.. Na inwestycje przeznaczono 22 mln. zł z tego 15.5 mln zł 

są to inwestycje i działania przy wsparciu środków unijnych. Budżet opiera się na bardzo realnych 

źródłach finansowania, jest bezpieczny i gwarantuje stabilność Gminie.    

 

- Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2017.  

 

- Odczytanie opinii Komisji Stałych w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy i 

Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

- Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko przedstawił uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach: Nr 4200/VI/130/2016, 4200/VI/139/2016, 4200/VI/134/2016.

  

 

- Dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej.   

Radny Cezary Osiński zapytał czy wnioski o dofinansowania na rewitalizację zieleni, 

oświetlenia i oczyszczenia zbiornika zostały już zakwalifikowane do dofinansowania?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że wniosek w sprawie rewitalizacji 

zieleni został merytorycznie i formalnie oceniony pozytywnie. W sprawie oczyszczenia zbiornika 

wodnego nie ma jeszcze rozstrzygnięcia. Według informacji na 99 % otrzymamy dofinansowanie.

  

Wniosek dotyczący oświetlenia został przygotowany i zostanie złożony. Termin składania 

wniosków upływa 29 grudnia br.   

 

- Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

Uchwała Nr 193/XXXII/2016 w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2017 została podjęta 

większością głosów „za” 9 głosów, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Cezary Osiński przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2017. 

 

Dyskusja nad projektem uchwały.   

Radny Cezary Osiński zapytał o zobowiązania do 4 mln. zł.? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska wyjaśniła, że dotyczą wszystkich umów zawartych przez Gminę, 

które są w trybie ciągłym np. dostawa energii, oczyszczanie miasta, woda, ścieki, wynagrodzenia 

pracowników itp. 

 

Uchwała Nr 194/XXXII/2016 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2017 

została podjęta większością głosów „za” 9 głosów, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 19 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje 

radnych: 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie drzew przy ul. 16 Stycznia poinformowała, że 

pracownicy Referatu GKN sprawdzą w terenie jak wygląda sytuacja. 

 

Radnemu Pawłowi Pyda w sprawie: 

1. Oznakowania skrzyżowania ul. Słonecznej i ul. Rolniczej odpowiedziała, że prowadzone 

są rozmowy z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, w celu uzgodnienia 

wyjazdu na drogę krajową z ul. Rolniczej (zmieniła się kategoria drogi). Po uzgodnieniach 

zostanie sporządzony projekt organizacji ruchu. 

2. Odśnieżania ulicy Malinowej i Słonecznej poinformowała, że są to drogi gruntowe. 

Odśnieżane według kolejnej kategorii dróg. W miarę możliwości podczas intensywnych 

opadów śniegu będzie wysyłany pług.  

 

Radnemu Jackowi Rogut w sprawie zakwalifikowania w całości ulicy Sadowej do jednej kategorii 

dróg odpowiedziała, że cała ulica należy do jednej kategorii dróg. Jedynym problemem jest szerokość 

drogi. W niektórych miejscach pług nie może się przedostać. Wydano polecenie firmie odśnieżającej, 

że w to miejsce należy wysyłać traktor.  
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Radnemu Henrykowi Kani w sprawie odśnieżania dróg powiatowych poinformowała, 

że interwencje w tej kwestii są zgłaszane do Starostwa Powiatowego Częstochowie.  

 

Przewodniczącej Rady Edycie Mandryk w sprawie: 

1. Poprawy nawierzchni ul. Partyzantów od strony skrzyżowania z ulicą 1 Maja odpowiedziała, 

że doraźnie zostanie poprawiona nawierzchnia, ponieważ PWiK przygotowuje projekt 

na wymianę wodociągu oraz czekamy na dofinasowanie budowy drogi.  

2. Wykonania przejścia dla pieszych na ulicy Cmentarnej odpowiedziała, że jest 

przygotowany projekt organizacji ruchu. Wybudowanie przejścia dla pieszych wiąże się 

z wybudowaniem kładki, której koszt wyszacowano na około 40 tyś. zł. Jeżeli będą wolne 

środki (oszczędności) kładka zostanie wykonana. Będzie wprowadzona do budżetu, jako 

zadnie inwestycyjne.  

 

Ad pkt. 20 

Wolne wnioski. 

Sołtys Gorzelni Starej Krzysztof Ściubidło złożył podziękowania za wykonanie projektu organizacji 

ruchu, który obejmuje ustawienie trzech szykan drogowych na ulicy Wielkoborskiej, w celu 

zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom.   

Została ustawiona jedna szykana. Prosił o wykonanie następnych. Zapytał czy środki na ten cel zostały 

zabezpieczone w budżecie Gminy na rok 2017. Na ulicy Wielkoborskiej bardzo często dochodzi 

do wypadków. Prosił Komisję BIGKOŚiR o zorganizowanie posiedzenia wyjazdowego w tej kwestii. 

Ponadto w imieniu sołtysów złożył życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił pismo nauczycieli 

Gimnazjum im. Janusza Korczaka w Blachowni w sprawie przeanalizowania sytuacji szkół 

w naszej gminie oraz projekt stanowiska Rady Miejskiej w tej sprawie. 

STANOWISKO Nr 1/XXXII/2016 

Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 20 grudnia 2016 roku 

w sprawie rozpatrzenia wniosku nauczycieli Gimnazjum im. Janusza Korczaka 

w Blachowni. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem nauczycieli 

Gimnazjum im. Janusza Korczaka w Blachowni w sprawie przeanalizowania sytuacji szkół 

w naszej gminie oraz propozycji dalszego funkcjonowania Gimnazjum przekazuje pismo 

z dnia 23 listopada 2016 roku do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni zgodnie 

z kompetencjami, w celu rozważenia możliwości rozwiązania problemu.  
Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania wnioskodawcy o przekazaniu wniosku do właściwego organu 

i poinformowania wnioskodawcy o podjętym stanowisku. 

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 

głosów „przeciw”. 
Na Sali obecnych 12 radnych. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zapoznał radnych z pismami: 

1. Kupców Targowiska „Mój Rynek” w sprawie obniżenia opłat targowych 

(kserokopia pisma w załączeniu do protokołu). 
2. Starostwa Powiatowego w Częstochowie o uruchomieniu procedury przyjmowania 

wniosków do Statuetek Starosty Częstochowskiego (kserokopia pisma w załączeniu 

do protokołu). 

 
Mieszkaniec ul. Cisowej złożył podziękowanie za położenie nawierzchni asfaltowej na ulicy. 

Zapytał, dlaczego do niektórych posesji zostały wykonane podjazdy z kostki brukowej? Pozostałe 

zostały pominięte utrudniają wjazd na posesje, ponieważ są za wysokie i podwoziem samochodu 

zahacza się o wjazd. 
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Mieszkaniec Cisia nawiązał do wypowiedzi Radcy Prawnego (z poprzedniej sesji) dotyczącej 

informacji o wyrokach sądowych i poinformował, że w dniu dzisiejszym przed Sądem Okręgowym 

w Częstochowie zapadł wyrok prawomocny uniewinniający go od oskarżenia w kwestii zniesławienia 

Sekretarza Gminy. Poinformował również, że opublikuje uzasadnienie wyroku w tej kwestii na swojej 

stronie internetowej, o które wystąpił do Sądu. 

 

Radca Prawny Rafał Hanusiak potwierdził, że wyrok Sądu Okręgowego uniewinniający mieszkańca 

jest prawomocny. Ponadto poinformował, że oskarżenie zostało wniesione, ponieważ artykuły, które 

są zamieszczane na stronie internetowej sugerują nieetyczne i czasami korupcyjne zachowania 

niektórych urzędników.  

 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski poinformował, że nie w pełni zgadza się z uzasadnieniem 

Sądu w tej sprawie. Zostały naruszone jego godność i honor urzędnicza. Pracuje lat 30 i w stosunku 

do niego nie było żadnych zarzutów prawnych i służbowych. Nie dopuści, żeby żaden urzędnik 

od sprzątaczki do burmistrza był bezprzykładnie pomawiany oskarżany o popełnienie przestępstw.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła życzenia z okazji zbliżających się Świąt. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała o zaproszeniach, jakie wpłynęły do Rady 

Miejskiej. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała na pytania Mieszkańca ul. Cisowej 

i poinformowała, że ulica została wykonana ze środków Gminy. Zgodnie z ustawą budowa wjazdu 

na posesje należy do właściciela posesji. Decyzja o wybrukowaniu pierwszych posesji została 

podyktowana różnicą poziomów, wjazdy na posesje był bardzo niebezpieczne. Inspektor nadzoru 

wskazał konieczność wyrównania poziomu. W przyszłym roku, jeżeli będą oszczędności zostanie 

wyłożona kostką brukową zatoczka do zawracania.  

Mieszkaniec ul. Cisowej uważa, że wjazdy powinny być wykonane dla wszystkich mieszkańców, 

ponieważ wykonanie dla części mieszkańców, a dla pozostałych nie, jest krzywdzące.  

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Loręcki wyjaśnił, 

że ulica Cisowa była drogą gruntową, kosztorys nie zakładał wykonania wjazdów na posesje. 

Po wykonaniu nakładki asfaltowej okazało się, że pierwsze posesje mają za duży spadek 

w stosunku do drogi. 

 

Ad pkt. 21 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXXII sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


